

《单词百科:spirituality是什么意思?spirituality怎么发音?spirituality的解释和用法》

英语单词spirituality是什么意思?spirituality怎么读?spirituality怎么发音?简答网为您整理了spirituality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



spirituality怎么读

spirituality的读音:[sp r t u æl ti]

spirituality的意思

1、n.精神性，灵性；

spirituality的近义词

1、devoutness 朝拜；

- 2、holiness n.神圣; (对罗马教皇的尊称)陛下, 圣座;
- 3、mysticism n.神秘;神秘主义;玄想(的谬说);
- 4、otherworldliness n.来世, 冥间, 理想世界;
- 5、piety n.虔诚, 虔敬;

spirituality的双语例句

1、But he's skeptical about finding common ground among notions of reality from art, science, and spirituality.

但是他怀疑从中寻找共同点的观念与现实的艺术、科学, 精神相违背.

2、A man in priestly clothes offered spiritual guidance.

一位身着牧师袍服的男子进行了宗教布道。

3、A mysterious color, purple is associated with both nobility and spirituality.

神秘的颜色, 紫色是与这两个贵族和灵性.

4、In the 20 th century, Albert Einstein reaffirmed the necessary connection between spirituality and creative scientific work.

在20世纪, 阿尔伯特·爱因斯坦加强了精神性和创造性的科学工作之间的联系.

5、Spirituality is an inner fire, a mystical sustenance that feeds our souls.

精神是一份心中的激情, 是滋润我们灵魂的一种神秘食粮.

6、Spirituality and sexuality are not separate.

灵性和性欲并没有分辨.

7、Many initiates have associated spirituality with the requirement to separate spirit from form.

许多提升者曾赞成灵性需要把灵魂和形态分开.

8、To develop students'creativity potential is to identify spirituality with manpower.

学生创造性的生长必须达成“人性”与“人力”的同一。

9、How could you combine the modern style with the spirituality of a cathedral?

您怎么将建筑的现代风格同一座教堂的精神内涵相结合?

10、Transpersonal psychology is claimed the Fourth Force in psychological circles, which emphasizes spirituality.

超个人心理学自称是心理学界的第四势力,它的核心是重视精神性。

11、In the autumn of the pen, with a kind of spirituality seems to Mogao Grottoes.

在秋雨的笔下,莫高窟似乎带着一种灵性。

12、A domain is a sphere or field of human activity, such as spirituality or charity.

其中之一正是人类活动的圈子或领域,比如对宗教的热诚或对慈善事业的关注。

13、There are also many illusions about spirituality and ascension at this time of awakening.

在这个觉醒的时代,也有很多幻相是跟灵性及提升有关的。

14、What I foremost feature and support are alternative approaches to spirituality, beside the established religions.

除了现存宗教外,我最注重和支持的是通往灵性的多种途径。

15、Their finding: The higher the anxiety and depression scores, the lower the religious and spirituality beliefs.

他们发现:焦虑和抑郁分数越高,宗教和精神信仰越低。

16、A. A shaman was appointed by a community to supervise healing and spirituality.

一个萨满的作用就是在团体内进行治愈与精神操练的指导。

17、When veda means knowing, then everywhere spirituality is practiced is a vedic culture.

吠陀意味着理解,那么进行灵性练习的地方则是一种吠陀文化。

18、 This friendship I want to build with you be filled with substance, quality, spirituality and potential.

这种我要与你建立的友谊会充满内容、 质量、 精神和潜力.

以上是简答网为您整理的spirituality怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/spirituality>

